

北維州中華基督教會週報  
NVCCC SUNDAY BULLETIN  
主後 2019 年 12 月 22 日上午 10 時  
December 22, 2019 10:00 A.M.

[教會消息 Church Announcements]

※以讚美進入神的殿※

序樂  
宣召 以賽亞書 9:6-7

※ENTER HIS HOUSE WITH CELEBRATION※

PRELUDE  
CALL TO CELEBRATION Isaiah 9:6-7

\*祈 禱

\*INVOCATION

\*詩歌  
普世歡騰  
小伯利恆  
請聽天使在高唱

Hymns  
Joy to the World [Hymn #117]  
O Little Town of Bethlehem [Hymn #122]  
Angels We Have Heard on High [Hymn#135]

(兒童請離席 Children are dismissed for Children's Worship)

信息經文  
加拉太書 4:1-7

SCRIPTURE  
Galatians 4:1-7

證 道  
如何充分欣賞 2019 年的聖誕節 How to fully appreciate 2019 Christmas

SERMON

※以敬拜獻於神面前※

歡迎報告  
\*三一頌  
\*祝禱及阿們頌  
殿 樂  
\*會眾請起立

※STAND BEFORE HIM WITH ADORATION※

WELCOME AND ANNOUNCEMENTS  
\*DOXOLOGY  
\*BENEDICTION, THREEFOLD AMEN  
POSTLUDE  
\*Congregation Standing

每月第一主日，弟兄姊妹的奉獻請放入教會的奉獻箱。聖經說："各人要隨本心所酌定的，不要做難，不要勉強，因為捐得樂意的人，是神所喜愛的。神能將各樣的恩惠，多多的加給你們，使你們凡事常常充足，能多行各樣善事。" - 哥林多後書 9: 7-8  
Each of you should give what you have decided in your heart to give, not reluctantly or under compulsion, for God loves a cheerful giver. (2 Corinthians 9:7)

1. 歡迎初次來的新朋友，請您留下姓名，讓我們能更多認識；請參閱週報最後頁聚會時間表，選擇合適的聚會參加，在神的家中更認識祂。  
We welcome new friends to our church today. Please fill out the guest information so we may get to know you. We invite you to attend our fellowship groups, please consult the time and location at the back of the bulletin.

2. 2020 新年度的事奉團隊已經組成，有以下分工：

林晚霞姊妹 - 教育部 兼執事會主席，  
周秉仁弟兄 - 關懷部， 李香國弟兄 - 行政部  
王見賢弟兄 - 宣道部， 王德琳弟兄 - 崇拜部

The new 2020 Deacon Board has been formed with the following responsibilities:

Education (Chairperson) : WanShia Chou  
Caring: Peter Chou, Administration: Hsiang-Kuo Li  
Mission: Keith Ong, Worship Program : Leo Wang

3. 十二月二十四號，星期二聖誕夜，教會有聖誕夜特別聚會。聚會八點開始。歡迎邀請家人與朋友一起來慶祝耶穌基督的誕生。

Christmas Eve service will be held on Tuesday, 12/24 at 8pm. Everyone is welcome to invite friends and family to celebrate the birth of Christ.

4. 教會將印製新的 2020 會友通訊錄，底稿在大堂後面的桌上，請弟兄姊妹來校正。另外加了一項緊急聯絡。(例如:弟兄姊妹臨時生病,教會可以代為聯絡親友.)

Church is preparing to publish a new directory listing, with an emergency contact information. Please validate the list placed on the back of sanctuary.

**本週金句: 路加福音 Luke 2:14**

在至高之處榮耀歸與神！  
在地上平安歸與他所喜悅的人！

Glory to God in the highest heaven,  
and on earth peace to those on whom his favor rests.